
Referat af generalforsamling den 14.03.2018 kl. 19:00 med dagsorden i henhold til 
vedtægterne.

Generalforsamlingen blev afholdt i Golf Caféen og havde 43 deltagere.

1. Valg af dirigent:
Steen Hansen blev valgt.
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og at forslag var
indkommet rettidigt.

2. Bestyrelsens beretning:
Der har i 2017 været planlagt en hel del aktiviteter vedr. de grønne områder. Disse 
er beskrevet i tidligere meddelelser, men er desværre blevet forhindret af det fugtige
vejr. Entreprenøren vil forsøge at få det udskudte arbejde lavet i foråret 2018, ellers 
bliver det i efteråret.
Der vil blive fræset og sået græs i området langs Tørholmsvej fra Eventyrparken og 
ned til Eventyrparken nr. 10. Efterfølgende er det planen at der skal foretages 
stedvis beplantning med buske eller lavt voksende træer.
I området Rødhættevej/Snehvidevej vil der blive sprøjtet mod ukrudt og tilført noget 
mere jord og sået græs i trekanten på venstre side af Rødhættevej ud mod 
Skagensvej.
I den kommunale del af skoven vil kommunen rydde op i foråret. Det vil bestå i at 
fjerne væltede træer ligesom vejtræerne langs Eventyrparken vil blive beskåret.
I det meget sumpede område ved lejepladsen og fodboldbanen, er der i øjeblikket 
ingen planer om at foretage noget, da der simpelthen er for fugtigt til at området kan
benyttes til noget som helst. Der er søgt tilskud til dræning, men det er afslået. 
Kommunen har foreslået, at der graves en grøft parallelt med bækken. Det skal i så 
fald ske med rådgivning fra kommunen.
Der er mange store fugle i træerne, og kommunen har aftalt med jagtforbundet, at 
der bliver set på sagen.
Belysningen på cykelstien mellem Tørholmsvej og Skagensvej er dårlig. Det er 
blevet oplyst, at der forventes en udskiftning i løbet af 1 til 1½ år.
De dårlige vejbelægninger i kvarteret bliver fortsat forringet. Grundejerforeningen 
kan ikke gøre andet end at påtale det over for kommunen, men indtil videre sker 
der ikke nogen udbedring. Beboere, der føler sig generet af den dårlige 
belægning, kan gå ind på dette link og påtale forholdene og evt. lægge et billede ind
sammen med kommentaren: 
https://iod.hjoerring.dk/opgaver/#https://iod.hjoerring.dk/opgaver/
Der er lavet en aftale med en entreprenør om snerydning på vejene, og det fungerer
tilsyneladende godt. Der er ikke lavet aftale for de små stikforbindelser til cykelstien 
for denne vinter, men det vil blive lavet om næste vinter.

Beretningen godkendt.

https://iod.hjoerring.dk/opgaver/#https://iod.hjoerring.dk/opgaver/


3. Forelæggelse og godkendelse af regnskab:
Det fremsendte regnskab blev gennemgået af Tom Byg.
Regnskabet godkendt.

4. Budget forslag for 2018 og fastsættelse af kontingent:
Det fremsendte budget blev gennemgået af Tom Byg.
Kontingent foreslået uændret kr. 900,-
Regnskabet og kontingent godkendt.

5.  Valg af formand - på valg Jan Mathiasen (Eventyrparken 38) (modtager 
genvalg):
Jan Mathiasen genvalgt.

6. Valg af 1 bestyrelsesmedlemmer for 2 år:
    Tom Byg  (Snehvidevej 12) (modtager genvalg)

Erik Lindstrøm (Rødhættevej 11) (modtager genvalg)
Begge genvalgt.

6a. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter:
Finn Sørensen ( Eventyrparken 30 ) ( modtager genvalg )
Søren Vestergaard ( Eventyrparken 7 ) ( modtager genvalg )
Begge genvalgt.

     6b. Valg af 2 revisorer:
Flemming Risager ( Rødhættevej 23 )  ( modtager genvalg )
Steen Hansen ( Eventyrparken 20 ) ( modtager genvalg )
Begge genvalgt.

7. Emner til debat:
Flyttet til pkt. 9: Eventuelt.

8. Indkomne forslag:
• Beskæring af gadetræer af kyndig. Vi kunne selv fjerne affald, kunne blive 

meget flot.
• Plager fra sorte fugle skræpper(handleplan) også private haver med 

forsømte træer.
• Belægning på veje er noget slidte(handleplan). Fra Thorkild 

Sørensen(houen)

Alle 3 forslag er fra samme beboer, som dog ikke deltog i generalforsamlingen.
Formanden har medtaget en besvarelse på disse forslag i sin beretning.

 

9. Eventuelt.
Ingen debat.

Det blev lovet at medtage dette link i referatet: Link til matrikel kort over korslund 

Generalforsamlingen afsluttet kl. 19:35.
Formanden takkede for god ro og orden.

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fsdfekort.dk%2Fspatialmap%3Fselectorgroups%3Dmatrikelkort%26mapext%3D559048.76528322%2B6370172.4396425%2B560072.76528322%2B6370658.0396425%26layers%3Dtheme-gst-dtkskaerm_daempet%2Btheme-gst-matrikelkort-roed%26mapheight%3D612%26mapwidth%3D1285%26label%3D%26ignorefavorite%3Dtrue%26profile%3Dfolkeskolen&data=02%7C01%7C%7C9528547ff54b448caf9b08d589df65fb%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C636566514929602486&sdata=t1T9X2UWK4wcYwHmzwdZRcDXUSQCuMIoTKkD%2FLDtOlw%3D&reserved=0

